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事务所介绍Company Profile
阮永庆会计师事务所于2002年1月在美国康乃狄克州注册。事务所的服务范围包括审计、审核、会计、税务以及公司注册、财务咨询等等。10年来，事务所的业务发展迅速，客户遍及美国的康乃狄克州、俄亥俄州、加利福尼亚州、纽约州、以及中国的北京市、上海市、河南省、湖北省，并为中国公司到美国进行公司注册、业务开发、财务咨询进行全方位服务。
Kenne Ruan, CPA, P.C. (fka Kenne Ruan, CPA) was established in Connecticut, USA, in 2002. The firm provides services of audit, reviews, accounting, taxation and businesses establishment, consulting, etc. In the past 10 years, our businesses grow fast and we have clients in Connecticut, Ohio, California, New York, and some cities and areas in China such as Beijing, Shanghai, Henan Province and Hubei Province.  Our firm also provides comprehensive services for Chinese companies for registration, business development, and financial consulting in the United States
事务所的主任会计师阮永庆先生拥有五年中国的工作经验和二十年的美国工作经验，长期在美国知名会计师事务所、五百强和一百强的公司从事审计(包括内审)、会计和税务方面的工作，积累了丰富的经验。阮永庆先生拥有美国工商管理硕士学位、公共会计证书和管理会计证书，并为美国上市公司会计监督管理委员会(PCAOB)的注册会计师。阮永庆会计师也是康州公共会计师协会会员和全美管理会计师协会会员。
The firm’s managing partner, Kenne Ruan, has 5 years working experience in China , and  20 years working experiences in the USA. Mr. Ruan has been working in well-known USA accounting firms , Fortune 500 companies and Fortune100 companies. He mainly engaged in auditing(internal internal auditing), accounting , taxation work, and accumulated rich experiences. Mr. Ruan holds the USA MBA Degree, and has obtained credentials of certified public accountant (CPA) and certified management accountant (CMA). He is also a registered accountant with PCAOB. Mr. Ruan is a member of Connecticut Society of Certified Accountants and a member of American Institute of Certified Public Accountants.
中国业务是事务所的主要业务之一，为此事务所在中国北京设有办公室，我们的中国大陆的合伙人具有将近二十年的国内审计鉴证相关业务经验，在国内具有较强的业务实施能力。

Chinese business is one of our firm’s major businesses. The firm especially established the office in Beijing, China. Our China office Partner has nearly 20 years experiences in the domestic auditing and has strong operational capability in the business. 
通过与国内专业人士的紧密合作，使得事务所同时拥有在美国和中国的执业能力，可以更灵活、快捷、高质量的为中国客户走向国际化和建立国际融资平台提供全面财务服务。这一运营模式已经在北京、上海等地的中国客户提供的审计、咨询服务中进行了成功的实施，得到了客户的高度评价。

With the domestic professionals’ close cooperation, our firm can perform the services both in the USA and China, that facilitate our clients to move toward internationalization and establish the international financing platform. Those comprehensive financial service will be more flexible , efficient , and higher quality. This operation model has been carried out in the services(auditing, consulting) provided to our clients in  Shanghai, Beijing and obtained positive feedback.
专业服务范围

公司主要提供以下审计、验资、资产评估、房地产估价、工程造价咨询及其他咨询服务：
Professional services

The firm provides the following services: auditing, capital verification, assets evaluation, real estate appraisal, construction cost consulting and other advisory services:
· 国际审计服务

根据美国（国际）审计准则和美国（国际）会计准则体系为境内外股东提供审计服务，具体包括：

· 为中国公司在国际资本市场融资和上市提供审计服务
· 为境外公司在国内投资提供符合国际要求的年度会计报表审计服务
· 中期会计报表审阅服务
· 符合境外投资者要求的并购专项尽职调查和审计
· 符合国际资本市场要求的内部控制审计
International Auditing Services
In accordance with International(USA) Auditing Standards and International(USA) Accounting Standards to provide audit services for domestic and foreign shareholders, including:

· Providing auditing services to Chinese companies in the internal capital markets and the public listed companies .

· Providing auditing services to the foreign companies in the domestic investment in line with the international requirements 
· Interim financial statements review services
· Special audits and due diligence investigation regarding mergers & acquisitions 

· Internal control audit in line with the international capital market

· 国际会计服务
· 中国公司在美国设立公司注册服务
· 中国公司在美国设立公司的财务、税务代理服务
· 中国公司在美国设立公司的财务、税务咨询、筹划服务

International Accounting Services

· Company registration in the United States

· Accounting and taxation agency services for the companies registered in the Unites States

· Accounting, Taxation consultation and planning for companies registered in the United States
· 外资会计外包服务

· 在华投资的外资公司、代表处的国际会计准则会计、税务外包服务

· 在华投资的外资公司、代表处的美国会计准则会计、税务外包服务

· 依据国际会计准则或美国会计准则代编财务报告

· 在华投资的外资公司、代表处的代办工商注册、年检

· Foreign Company Accounting Outsourcing Services 

· To provide the outsourcing accounting , taxation consultation, to the foreign capital companies and their branches  in China in accordance with the International Financial Standards. 
· To provide the outsourcing accounting , taxation consultation, to the foreign capital companies and their branches in China in accordance with the US GAAP.

· To help the companies to prepare financial statements according to IFRS and/or US GAAP.

· To provide services of business registration and help prepare for annual inspection for the foreign capital companies and their branches in China.
· 国际财务会计咨询服务

· 提供美国SOX法案的咨询业务，包括内部控制的设计、实施、测试、评价和更新完善等；

· 依据国际会计准则(美国会计准则)对外资公司在华投资进行财务尽职调查；

· 对外资公司在华投资的税务筹划和常年税务顾问

International Financial Accounting Consultation Services 
· Provide U.S. SOX 404 Consulting services, including internal control design, implementation, testing , evaluation and to help the clients to update and set up bug-free internal control regulation.

· According to International Accounting Standards (U.S. GAAP) to do financial due diligence investigation on the foreign invested companies.

· To provide tax planning and consultation services to the foreign invested companies all the year around.
· 国内审计鉴证服务
公司和北京浩和中天会计师事务所合作开展的国内审计鉴证业务，包括：

· 财务报表审计

· 企业收购、兼并、改制专项审计

· 资本验证
· 资产评估

· 外汇收支情况表审核

Domestic Auditing Services
· Kenne Ruan, CPA, P.C has partnered with Harmony Stone Accountancy to explore the Chinese domestic auditing services ,including: 
· Annual financial statements audit 
· Mergers &acquisition auditing ,and Special purpose auditing

· Capital verification 

· Assets Evaluation 

· Review on the foreign currency receipts and payments.
· 国内财务、会计咨询服务

· 并购管理咨询服务，包括收购兼并财务顾问、并购尽职调查、代编商业计划书等；
· 财务管理咨询服务，包括企业内部控制制度的设计、测试和评价，预算管理，成本管理和控制等

· 税务咨询服务，包括税务代理、税务筹划、所得税汇算清缴、财产损失鉴证报告等
Domestic financial, accounting Consulting services

· Merger management advisory services, including mergers and acquisitions (M & A) financial consulting, and due diligence investigation and prepare business plan
· Financial management consulting services, including enterprise internal control system design, test and evaluation, budget management, cost management and control etc.
· Tax advisory services, including tax agents, tax planning, income tax payments, property loss evaluation report etc.
服务宗旨与执业准则

本着“为客户提升价值、与客户共同发展”的服务宗旨，我们坚持严谨、客观、专业、高效的执业准则，为客户提供专业服务。
通过多年积累的丰富经验，我们深刻认识到帮助客户提升价值是我们业务增长的前提。与客户共同成长，以优质、高效的服务质量成为客户的业务伙伴或外脑是我们努力的方向。

在具体业务实践中，恪守如下职业道德和行业行为准则：
1、遵守国家法律、法规，自觉遵守职业道德和执业规则，接受国家行业主管部门的监督管理，独立、公正、科学、实事求是地开展相关业务；
2、根据委托方确指的目的和要求，遵循法定或公允的程序和标准，建立和完善各项工作规程和质量控制制度、采用详实可靠的信息以及现代化的工作手段，维护资产所有者、经营者、使用者及社会公众的合法权益，提供一流水平的优质服务；
3、讲求信誉、信守合同，为委托方提供优质、高效的中介服务，并对相关报告承担相应的法律责任；
4、保守企业机密，不向第三方泄露委托方的经营秘密，对违反保密规定造成的损失，承担相应的法律和经济责任。

Service Purposes and Practice Gguidelines
The firm adopts "Add value for clients and grow with clients," as the principle of our services, adhere to strict, objective, professional and efficient practice guidelines, and provides various professional services to our clients.

With the rich experience over years, we have a profound understanding that to help clients enhance the enterprise value is the prerequisite on our business growth. Growing with the clients, providing high quality services ,becoming clients’ business partner or essentials is the goal of our efforts.

In the specific business practice, and we abide by the following professional ethics and industry code of conduct:

1, Compliance with state laws and regulations, and consciously abide by the professional ethics and  code of conduct; accept the supervision and administration under state and industrial authorities; and conduct business independently and in a impartial and scientific way, seeking truth from facts;
2, According to the clients’ requirements and objectives, follow the statutory procedures and standards, establish and improve the working procedures and quality control system and adopting the detailed and reliable information as well as modernization means to protect property owners, operators ,information users, the legitimate rights and public interests, and provide quality services;
3, Emphasize on credibility, abide by the contracts, providing high quality , efficient  agency service to the clients , and assume corresponding legal responsibility on related financial reports.
4, Keep business secrets confidential, do not reveal the clients’ secrets to the third party, bear corresponding legal and economic responsibility due to the losses caused by the breach of confidentiality.

业务优势
事务所的主任会计师阮永庆先生有着美国和中国大陆的两地工作经验，掌握美国会计准则和熟悉中国企业经营特点是事务所最大的竞争优势。
Business Advantages

· Our firm’s most competitive advantage is that our managing partner, Kenne Ruan, has working experience of both China and the United States; he has a solid knowledge of the accounting principles generally accepted in the United States and also familiar in business operations in China.  

· 美国证券审计专业服务

阮永庆先生长期在美国知名会计师事务所、五百强和一百强的公司从事审计(包括内审)、会计和税务方面的工作，积累了丰富的经验。他非常熟悉美国证券市场对财务审计方面的要求和规则，与PCAPOB一直保持较为紧密的沟通，可以帮助企业与素以监管严格著称的PCAPOB进行有效沟通和协调。
Audits on Public Listed Companies
Mr. Kenne Ruan has great working experience in the field of auditing (including internal auditing), accounting and taxation in prestigious firms such, Fortune 500 companies and Fortune 100 companies. He is familiar with the financial audit requirements and rules in the United States security markets, and keeps close communications with PCAOB, and help enterprises have effective communication and coordination with PCAOB.
· 与中国企业的无障碍沟通

与其他美国事务所相比，阮永庆先生可以用母语与中国企业进行沟通，大大降低了企业与境外中介机构的沟通成本，更为重要的是我们可以更加深刻的理解中国国情和商业规则，避免因沟通原因导致财务审计出现问题。
Barrier free communication with Chinese companies

Unlike other firms in the United States, Mr. Ruan can communicate with the Chinese companies in Chinese which greatly lowers the agency costs for the Chinese companies to communicate with foreign companies.

· 快捷的事务所内部沟通机制
同时，作为主审会计师，直接与中国企业的沟通减少了一般的美国会计师事务所的沟通层次，能够有效快捷的帮助企业编制符合美国GAAP规则的财务报告，并且我们丰富的经验可以帮助企业获得最佳的解决方案。
· Efficient Internal Communication System

· Meanwhile, as the managing partner, Mr. Ruan communicates directly with the companies which reduces communication layers to help companies to establish their own accounting policies and procedures in accordance with accounting principles generally accepted in the United States. 
· 与投资银行等中介机构的深度合作为企业提供完整服务
事务所与Tech + Associates Inc.等专门从事美国融资业务的专业公司合作，为中国公司到美国上市提供全套服务。近年来，不仅给现有的中国客户提供了良好的服务，还为正在接洽的客户就其到美国上市中可能遇到的法律和审计方面的疑难问题提出了独特的解决方案。
· Cooperation with invenstment bank and the other intermediaries and provide the full package of services. 
· Together with the consulting firm, US-China Tech+ Associates Inc, our firm can provide the full  package services on the public listed companies .The firm not only provides the existing clients with quality services, but also provides unique solution on the legal and audit problems which may encounter for potential clients.  
· 与中国审计业务的协同

通过吸收国内专业人士作为我们的合伙人，阮永庆会计师事务所拥有了国内审计、评估、房地产估价等执业能力，可以针对企业的境外融资过程提供完整的打包服务，这种服务可以有效降低境内、境外事务所的沟通、保证文件的一致性、减少企业的配合成本、提高融资工作效率等。
· Coordination with audits performed under Chinese accounting principles
By cooperation with the domestic professionals as our partners , Kenne Ruan CPA has the domestic audit ,evaluation ,real estate appraisal capability, and can provide the complete packaging services. This kind of services can effectively reduce the domestic and overbroad communication and reduce the cooperation costs and improve the financing efficiency; in Beijing, the firm has expanded its capacity in audit, reevaluation, real estate appraisal, construction projection, etc. The firm provides full service package. This kind of service effectively reduces the costs and make the financing process more efficient . 
· 有效控制审计成本

通过北京办公室的运作，事务所可以较好的控制审计成本，从而为客户提供更加优质、价格合理的服务。

· Effectively control audit costs

Through Beijing Office operation, it is easier to control the audit costs, which then will provide better services and reasonable prices to our clients.

事务所及主要从业人员近年来主要国内业务客户名单:
· 金融机构
· 中国人民银行成都分行

· 中国银河证券有限公司

· 综合投资
· 中国兵器集团公司

· 清华控股集团公司

· 伦敦(亚洲)投资基金

· 汇中天恒投资有限公司

· 德明万银投资有限公司

· 香港光讯控股集团有限公司（香港上市公司）

· 中国远大集团公司

· 国家开发投资公司

· 深圳国际投资公司

· 跨国公司
· 日电信息系统(中国)有限公司(NEC) 

· 三井物产株式会社

· 横滨橡胶株式会社

· 富士胶片株式会社

· 日本啤酒朝日株式会社

· CMG MAHON Investment Management Limited

· 柯达公司

· 英国富地石油控股公司

· 矿产资源
· 西部矿业股份有限公司(H股上市公司)

· 云南地质勘察总公司(A股上市公司)

· 晋城兰花集团

· 沁和能源集团有限公司

· 易门矿务局

· 云南临沧鑫园锗业有限责任公司

· 钢铁冶金
· 鞍山新轧钢股份有限公司

· 新兴铸管股份公司(A股上市公司)

· 甘肃白银有色金属公司

· 电力
· 河北邢台发电厂

· 安徽省电力公司

· 可以山东大宗投资控股有限公司

· 河北马头电力股份有限公司

· 湖南五凌水电公司

· 南阳鸭河口发电有限公司

· 工业制造
· 广州港口机械实业总公司

· 天津船舶工程有限公司

· 彩虹集团公司

· 湖南远通泵业有限责任公司

· 中国纺织机械（集团）有限公司

· 江南机器集团公司

· 山西万发炉业有限公司

· 轻工
· 北京盛通彩色印刷有限公司

· 无锡阿尔梅感光器材公司

· 上海白猫集团有限公司(A股上市公司)

· 天津汉高洗涤剂有限公司

· 四平汉高洗涤用品有限公司

· 北京利德尔服装服饰有限公司

· 宁波一休有限责任公司

· 浙江卡森实业集团有限公司

· 浙江阳光股份有限公司(A股上市公司)

· 秦皇岛耀华玻璃股份有限公司

· 造纸
· 浙江民丰特纸股份有限公司(A股上市公司)

· 北京中冶美利国际浆纸有限公司

· 鸭绿江造纸厂

· 吉林纸业股份有限公司(A股上市公司)

· 食品
· 广东健力宝集团

· 日本啤酒朝日株式会社

· 四川省郫县豆瓣股份有限公司

· 山东中鲁果汁股份有限公司(A股上市公司)

· 承德露露股份有限公司(A股上市公司)

· 顶新国际集团驻马店顶志食品有限公司

· 通信行业
· 国安创想通信技术有限公司

· 西门子数字程控通讯有限公司

· 深圳天音通信发展有限公司

· 重庆通信器材厂

· 高新技术
· 长沙一派数控机床有限责任公司

· 中房集团新技术中心有限公司

· 北京三元基因股份公司

· 广东中成化工有限责任公司

· 苏州高新技术股份公司

· 核工业总公司北方生物技术研究所

· 海南格方网络安全有限公司

· IT电子
· 北京英特沃斯精细化工有限责任公司

· 日本帕路斯科技公司（中国）

· 北京韩茂光电科技有限公司

· 盛帝斯电子组件(北京)有限公司

· 北京东进世美肯科技有限公司

· 同方电子科技有限公司

· 软件、集成
· 时力永联科技有限公司(美国OTCBB市场上市公司)

· 中青创业股份有限公司

· 北京万里红科技有限公司

· 北京华德嘉业软件开发有限公司

· 北京长益科技有限公司

· 北京天健军卫技术开发公司

· 市政工程
· 香港中华煤气有限公司

· 北京富华燃气有限公司

· 北京大地燃气有限公司

· 苏州工业园区市政集团

· 苏州工业园区清源水业有限责任公司

· 房地产行业
· 美国旭升房地产股份有限公司（美国上市公司）

· 哈尔滨福怡房地产开发有限公司

· 北京东海房地产有限公司

· 北京利星房地产开发有限公司

· 恒迅科创(北京)置业有限公司

· 石狮联邦国际商业城

· 广西阳光股份有限责任公司(A股上市公司)

· 长春五环股份有限公司(A股上市公司)

· 寰岛股份有限公司(A股上市公司)

· 大连希尔顿大酒店

· 珠海海湾大酒店

· 建筑施工
· 中国建筑第三工程局

· 北京华都建筑总公司

· 北京华德电力工程中心

· 医药行业
· 北京双鹤药业股份有限公司(A股上市公司)

· 北京费森尤斯卡比医药有限公司

· 四川成都同道堂制药有限公司

· 江苏恒瑞医药股份公司(A股上市公司)

· 浙江医药股份有限公司(A股上市公司)

· 乐山长征制药有限公司

· 河南省援生制药股份公司

· 交通运输
· 天津航道局

· 北京首都通用航空有限公司

· 中国海洋石油渤海公司

· 农业
· 中国牧工商股份有限公司(A股上市公司)

· 北京锦绣大地农业股份有限公司

· 中国茶叶股份有限公司

· 贸易公司
· 北京二商集团
· 中国五矿进出口总公司

· 天津物资集团公司

· 中国电子进出口国际电子服务有限公司

· 外资代表处
· 阿根廷斯帕多内集团北京代表处

· 法国汤姆逊股份有限公司北京代表处

· 其他
· 北京北航科技园建设发展中心

· 中国扶贫基金会

· 北京新影老故事频道

· 上海思妍丽美容美发公司

美国会计准则审计业务

我们是在PCAOB注册的会计师事务所，为在美国上市的中国公司进行财务报表审计是我们的主营业务。分为业务承接、现场审计和管理建议与培训三个阶段：
· USA  Accounting Standards Auditing Services
We are the firm of certified public accountants registered in PCAOB. Our business focus on the audit of financial statements for the Chinese companies listed in the US markets. There are three stages in our auditing services. They are business undertaking, field auditing, management advice and training . 
· 业务洽谈

我们的合伙人将和有需求的企业进行面对面洽谈，了解企业的需求和重点关注的问题，我们往往会和企业管理层讨论以下方面问题并介绍我们的处理方式和效果：

a) 了解客户内部报告流程，以及我们每个季度（年度）的工作配合方式和时间；

b) 了解客户主要的会计处理难点和争议，提出我们的处理建议并充分沟通；

c) 了解企业内部组织结构和投资结构，确定审计工作量和配合方式。

与客户的讨论将是我们的合伙人或主任会计师，因此我们能够确保前期的承诺以及为此和SEC等监管部门进行及时充分的沟通。

· Business Negotiation 

Our partners will negotiate with clients face to face to understand clients’ needs and major concerns. We will discuss with the client’s management and provide advice and treatment in the following areas:
a) Understanding clients internal report procedure, and the possible working time for interim reviews (annual audit)

b) Understanding the clients’ difficulties in accounting operations and provide advice and fully communication with the clients.
c) Understanding clients’ organizational and capital structures, and determine the work load and cooperation for the audit.
Our partner or chief accountant will conduct discussion with the clients , so we can ensure the prior period commitment and can communicate with the SEC regulatory departments timely and adequately.

· 现场审计

确定业务委托后，我们会指定客户的主管合伙人和项目负责人，在每个季度和财政年度结束后都会安排专业团队进行现场审计，尤其是初次审计，我们将会投入更多的精力。

在初次现场审计中，除一般审计事项外，我们还会重点关注以下事项：

a) 和上任注册会计师沟通，在实务中和上任注册会计师的沟通往往会遇到各种阻力，但是我们将尽量多的主动调查和了解，从现有的工作底稿中了解客户的主要问题和上任审计师的做法。一般而言，获得以前年度的审计调整分录，分析和掌握中美报表差异调整是必须要进行的工作；

b) 尽早了解企业的重点、难点即使首次承接的是季度审阅，我们也将额外完成部分审计业务程序，其目的在于尽快发现客户会计处理中的重点、难点问题，如果发现对于财务报表或者披露产生实质影响，将会尽可能早的和客户进行沟通和讨论，找出解决大办法，以避免影响年报的披露；

c) 与签字注册会计师的即时沟通，由于我们的组织结构的设计，我们的审计员工在现场就可以和美国的签字注册会计师进行沟通，对于客户的重点难点问题进行全面讨论，在充分理解中国业务特色的基础上和签字注册会计师确定最合适的会计处理方式，减少以后的沟通成本和可能的反复。

我们的现场审计阶段直接和美国的审计质量控制人员和签字注册会计师进行沟通，减少了事务所的内部沟通环节，提高了沟通效率，也能够更加准确的企业经营特点和美国GAAP相结合，从而在财务报告层面真实反映企业内在价值。

· On-Site Auditing
After engaged, one of the firm’s partners and one project manager will be delegated to the engagement for each quarter review and the annual financial audit onsite. For the initial audit, we will make additional efforts.
In the initial onsite auditing, beside the general auditing , we will also make the following additional efforts: 

a) To communicate with the predecessor auditors. It is expected that it may take additional efforts to make effective communication with the predecessor auditors and understand their work papers.. In general , it is critical for auditors to analyse and fully understand Chinese and the USA financial statement adjustments. 
b) To understand the clients’ key areas and difficulties , even if undertake quarter review in the first time, we will extend the extra auditing procedures , and the propose of that is to discover the important and difficult areas. If there are some real impacts on the financial statements, we will communicate and discuss with the clients as early as possible and get the solution to avoid the disclosure on the financial statements.
c) Instant communication with the signatory CPA. Because of our organizational structure, our audit staff in the field can communicate with the USA CPA directly ,the key and difficult issues  will be identified and comprehensively discussed on the basis of Chinese characteristics to  determine the most appropriate accounting treatment with the signatory CPA., so that the subsequent communication cost will be reduced and the possible repeated matters costs also will be reduced..

Our onsite auditing phase ,we directly communicate with the signatory CPA and the U.S quality control staff. This reduces the firm's internal communication layers, enhances communication efficiency, and also can be accurately combined on Chinese business characteristics and the United States GAAP ,resulting in the financial report level truly reflect the intrinsic value of the enterprise.

管理建议与培训

· 经过现场审计和沟通，我们将对客户的会计处理和报表编制提出我们的专业建议，对配合我们工作的财务人员进行必要的培训，帮助企业在财务管理方面持续改进，不断规范。

Management Advice and Training

· After onsite auditing and communication, we will present our professional advice to the clients regarding the accounting treatment and the financial statement preparation .The cooperated financial personnel will be provided necessary training, and we will help the enterprise to improve continuously and standardize in the financial management.
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